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متن پرسش

سلام علیکم: میخواستم نظرتان را درباره این جمله بدانم: «با درک آثار خدا، او را خواهیم شناخت»

"رابرت بویل" پدر شیمی مدرن

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده از این جمله این را میفهمم که با نظر به آیات الهی متوجه اسماء

حسنای حضرت حق میشویم و این نکتهای است که آموزههای دینی به ما آموختهاند. موفق باشید


